
Zápis z pravidelné valné hromady České asociace S8ga Game, z.s. pro rok 2024  
 

Termín konání: 18. srpna 2024 od 13 hodin  
Zahájeno ve 13:08 
Ukončeno v 18:20 
Místo konání: Kbelský pivovar, Mladoboleslavská 1122, Praha 19 - Kbely 

 

O konání valné hromady byly s dostatečným předs9hem informování zástupci klubů prostřednictvím mailových 
adres ze soupisek. Program byl také vyvěšen na web ČASG: www.stolni-hokej.cz.    

Hlasovat mohou zástupci klubů s hlasovacím právem, kteří byli označeni na soupiskách odevzdaných před nebo 
během sezóny 2023/24, nejpozději do konání VH. 

 

Seznam přítomných členských klubů: Gladiators Plzeň (Mar9n Ženíšek), SHC Cheb (Daniel Hrachovec), THC S9ga Elites 
(Miloš Ševr, Václav Pikl), S9ga HC Benátky (Tomáš Bucek), Orel Obřany (Mar9n Mar9nec), BSE United (Ondřej Chlebo). 
Seznam přítomných registrovaných klubů: Big Band (Kryštof Lebl, Petr Fuchs), HCS Žabka Praha (Miroslav Černoch).  
Seznam nepřítomných členských klubů: THC Javorové Listy Teplýšovice, SHC Vědátoři Olomouc.  
Seznam nepřítomných registrovaných klubů: Absolut Despera9on, THC Třinec, THC S9ga-Game Příbram. 
Seznam klubů, které poslaly své hlasy před VH na mailovou adresu: Absolut Despera9on, SHC Vědátoři Olomouc 
 

Valné hromady se zúčastnili zástupci 8 klubů ze 13. Dva kluby poslaly své hlasy předem v souladu s organizačním 
řádem platným před zahájením valné hromady na mail ČASG (s\ga@stolni-hokej.cz). Hlasy těchto klubů budou 
započítány u těch bodů, které se při jednání VH neměnily.    
Pro schválení jednotlivých bodů hlasování je nutno, aby PRO bylo více než 50 % přítomných. To znamená 5 hlasů u 
bodů bez dopočítaných hlasů z mailu. S dopočítanými hlasy u hlasování, které zůstaly bez změny je nutné získat pro 
schválení alespoň 6 hlasů.   
 
- Klub SK Badgers vznikl jako nový registrovaný klub bez IČa u ČASG dne 23.1.2024. Hlasovací právo tak vznikne 23.1.2027. 
- Kluby SHC Vědátoři Olomouc a Orel Obřany vznikly na idenOfikačních číslech spolků, které svojí činnosV navazují na spolky, které 
měly IČO k 1.1.2023. (Článek 6 / bod 24 Stanov ČASG)  
- Klub BSE United na VH přivezl zápis z valné hromady klubu, kde byli zvoleni noví členové výboru. Na mail byla odeslána také 
soupiska s vyznačenými osobami, které smí za klub hlasovat. Přítomen byl přímo člen výboru BSE United – Ondřej Chlebo.  
 
Program Valné hromady:  

1) Zahájení valné hromady 
2) Zhodnocení sezóny 2023/24 

- Stav členské základny  
- Český pohár 2023/2024 a Mistrovství ČR v Plzni 2024 
- Czech Open 2024 a MS klubů 2024 
- Světová liga WTHL 
- Mistrovství světa 2024 Valmiera 
- Předváděcí akce 

3) Zpráva o hospodaření Asociace 
- Finance  
- Materiál (hokeje a příslušenství) 

4) Rozpočet na sezónu 2024/2025 
5) Termínová lis9na Českého poháru na sezónu 2024/25 
6) Návrhy nových dokumentů (hlasování) 

- Přestupní řád  
- Organizační řád 
- Soutěžní řád 
- Turnajový pořádek 
- Klasifikační řád – dokument bez změn  
- Kodex chování ITHF – dokument bez změn  

7) Diskuze nad návrhy k hlasování Prezidenta ČASG a hlasování 
8) Diskuze nad návrhy k hlasování zástupců klubů a hlasování  
9) Závěr  

 
 
 



1. Zahájení valné hromady  
 

2. Zhodnocení sezóny 2023/24  
 

2.1 - Stav členské základny - DISKUZE 
Asociace se rozrostla na 14 klubů. Pelhřimovský registrovaný klub SK Badgers nemá hlasovací právo, díky omezení 

ve stanovách (vznik 23.1.2024). Členské kluby SHC Vědátoři Olomouc a Orel Obřany byly založeny na platném IČO a 
vm získaly hlasovací právo. Tyto kluby přinesly do českého s9ga hokeje pestrost a příležitos9 pro nová místa na turnaje. 
Zároveň se navýšil i počet členů ČASG a ke s9ga hokeji se vrá9li i hráči, kteří s9ga hokej hráli dříve. Před sezónou měla 
Asociace 115 členů. Na konci sezóny je členů 131.  

Členská základna je nevyvážená. Převládají hráči veteránského věku (40+), což se projevuje nejen na turnajích ČP, 
ale také kvalitou v reprezentaci. Nedaří se nám trvale a koncepčně nabírat mladé hráče kategorií U13 a U18. Kluby BSE 
United a Příbrami, které pracovaly s dětmi a mládeží utlumily svoji činnost a další kluby na ně nenavázaly. Místní soutěže 
navštěvují příležitostně mladí, ale už nejedou na turnaje ČP. V Praze na předváděcích akcích občas zájem u mladých je, 
ale oba pražské kluby působí v rámci tří organizovaných soutěží na jednom místě, na kraji Prahy – ve Kbelích. Nadějí 
pro Prahu je Dan Kadlec, pořádající kroužek pouze pro dě9 na opačné straně Prahy (Praha 6).  

Závěr: Stabilní základna účastnící se turnajů Českého poháru, mnohem více mladých hráčů a fungující kluby. 
Kluby a členové ČASG by měli více pracovat s mládeží, dělat náborové akce a pořádat soutěže, protože jedině tak se 
rozroste členská základna, a fm i počet hráčů na turnajích ČP. 

 

Přehled klubových účtů: (Celková čáska na klubových účtech před sezónou 24/25 je 10.700 Kč) 
klub Před  

sezónou  23/24 
čerpáno Stav 

k 31.7.2024 
Převedeno 

(max. 500,-) 
Hráčů  

v TOP 16 
Připsáno na 
klubový účet 

CELKEM před 
sez. 2024/25 

Absolut Despera.on 500,- 500,- 0,- 0,- 2 1.000,- 1.000,- 
Big Band 500,- 500,- 0,- 0,- 2 1.000,- 1.000,- 
BSE United 1.000,- 900,- 100,- 100,- 0 0,- 100,- 
Gladiators Plzeň 1.500,- 1.000,- 500,- 500,- 2 1.000,- 1.500,- 
HCS Žabka Praha 2.500,- 2.100,- 400,- 400,- 4 2.000,- 2.400,- 
Orel Obřany 0,- 0,- 0,- 0,- 0 0,- 0,- 
SHC Cheb 0,- 0,- 0,- 0,- 0 0,- 0,- 
SHC Vědátoři Olomouc 0,- 0,- 0,- 0,- 0 0,- 0,- 
SK Badgers 0,- 0,- 0,- 0,- 0 0,- 0,- 
S.ga HC Benátky 1.000,- 800,- 200,- 0,- 0 0,- 200,- 
THC Jav. Listy Teplýšovice 0,- 0,- 0,- 0,- 0 0,- 0,- 
THC S.ga Elites 2.500,- 2.000,- 500,- 500,- 5 2.500,- 3.000,- 
THC S.ga-Game Příbram 1000,- 0,- 1.000,- 500,- 0 0,- 500,- 
THC Třinec 1.000,- 0,- 1.000,- 500,- 1 500,- 1.000,- 

 

Přehled hráčů dle soupisek: 
klub Hráčů na ČP / účasT / 

průměr 
Počet hráčů 
na soupisce 

Člen 
ČASG 

U13 U18 ženy VET 40+ VET 55+ 

Absolut Despera.on 5 / 32 / 6,4 7 5 0 1 0 2 1 
Big Band 13 / 58 / 4,5 30 15 0 2 2 5 3 
Gladiators Plzeň 12 / 72 / 6,0 25 13 2 4 3 11 2 
HCS Žabka Praha 5 / 44 / 8,8 13 8 0 0 0 8 5 
Orel Obřany 2 / 14 / 7,0 8 5 4 5 0 2 1 
SHC Cheb 18 / 24 / 1,3 31 21 1 4 5 20 3 
SHC Vědátoři Olomouc 9 / 25 / 2,7 14 6 0 0 2 5 0 
SK Badgers 0 / 0 / 0,0 14 5 0 5 0 1 0 
S.ga HC Benátky 11 / 59 / 5,4 49 7 1 12 0 19 4 
THC Jav. Listy Teplýšovice 6 / 12 / 2,0 18 5 0 3 3 7 5 
THC S.ga Elites 6 / 50 / 8,3 12 7 0 0 0 4 4 
THC S.ga-Game Příbram 0 / 0 / 0,0 8 8 0 1 0 1 1 
THC Třinec 6 / 21 / 3,5 9 6 0 0 0 6 1 
BSE United 5 / 14 / 2,3        

- Klub BSE United neodevzdal soupisku před sezónou 2023/24 (ani během sezóny), vychází se tedy jen z čísel na 
konečném pořadí Českého poháru 23/24  

 
 
 



2.2 - Český pohár 2023/2024 – Mistrovství ČR 2024 v Plzni - DISKUZE 
Účasv se vymyká Czech Open se 163 hráči. Mezi řadovými turnaji s 55 hráči vyhrála Olomouc o 7 hráčů před Českými 

Budějovicemi. Pak následují s malými rozdíly další turnaje a na chvostu jsou oba turnaje v Turnově, které poznamenaly 
jarní prázdniny v některých regionech a také pořádající klub bez nováčků a začátečníků, kteří by přišli pouze na domácí 
pohár. Celkem turnaje včetně Czech Open navšfvilo 551 hráčů, bez CO je to 388 hráčů. Ve srovnání se sezónou 22/23 
se jedná o nárůst (475 hráčů / 383 hráčů bez CO). První pocovidová sezóna 21/22 byla ovlivněna nemožnosv startu 
neočkovaných hráčů (426 hráčů / 349 hráčů bez CO). Průměr na jeden turnaj – 55,1 ve srovnání s rokem 2010, kdy 
bylo v Liberci na CO 145 hráčů – 70 hráčů. Ve srovnání s CO 2014 v Letovicích, kde bylo na CO 146 hráčů – 734 – 73,4 
hráčů.  

Vyšší účast by mohlo zajis9t více turnajů na Moravě, kde je nyní větší činnost hráčské základny (Olomouc, Brno, 
Huštěnovice). Druhý turnaj v Olomouci se bude konat jako součást světové ligy, což by mělo přilákat hráče z Čech i 
zahraničí.  

S výjimkou CO se o devět vítězství rozdělila dvojice hráčů z THC S9ga Elites – 6x vyhrál Patrik Petr a 3x Michal Kobrle.   
Závěr: Na letní VH v roce 2023 byl stanoven cíl do dvou let být na 550-560 účastnících. To se díky Czech Open 

podařilo ve spojení s MS klubů. Nyní je cílem 551 a více hráčů i bez pomoci dvoudenního turnaje (CO a WCC). Cílem 
v horizontu tří let stále zůstává přiblížit se 640-650 hráčů na Českém poháru. Ak\vita by měla jít přes kluby, které 
budou podporované ČASG. ČASG se zaměří na kluby, které jsou ak\vní (účast na turnajích, vlastní soutěže, pořádání 
Českého poháru, účast na předváděcích akcích, případně aktuální a přehledné webové stránky). 
 

20.4.2024 Czech Open - Praha 163 hráčů 
16.12.2023 Olomouc 55 hráčů 
13.1.2024 České Budějovice 48 hráčů 
14.10.2023 Teplýšovice #2 46 hráčů 
23.3.2024 Třinec 43 hráčů 
11.11.2023 Němčice u Litomyšle 42 hráčů 
23.9.2023 Teplýšovice #1 41 hráčů 
25.11.2023 Cheb 41 hráčů 
3.2.2024 Turnov #1 37 hráčů 
24.2.2024 Turnov #2 35 hráčů 

Porovnání sezón 
rok počet 

účastníků 
počet 

turnajů 
2023/2024 551 10 
2022/2023 475 10 
2021/2022 426 10 
2020/2021 0 (covid) 
2019/2020 482 8 (covid) 
2018/2019 651 10 
2017/2018 564 9 

2016/2017 645 10 
2015/2016 660 10 
2014/2015 639 10 
2013/2014 734 10 
2012/2013 735 10 
2011/2012 683 10 
2010/2011 772 10 
2009/2010 696 10 
2008/2009 721 10 

2007/2008 755 10 
2006/2007 775 10 
2005/2006 729 10 
2004/2005 641 10 
2003/2004 691 10 
2002/2003 640 10 
2001/2002 530 10 

2.3 - Czech Open 2024 a MS klubů 2024 - DISKUZE 
Asociace uspořádala turnaj Czech Open pro 163 hráčů. Turnaj vyžadoval přípravu již několik měsíců předem. Turnaj 

se podle ohlasů a hodnocení povedl. Od pana Veselého jsme dostali místo 54 hokejů tento rok 60. Navíc jsme kromě 
táhel a puků dalších 10 hokejů koupili pro jistotu. Nikdo dopředu nedokázal říct, jak budou hokeje poruchové při turnaji 
s předpokládanými 160 hráči.    

Rozpočet: příjmy – 122.600,- / náklady – 95.697,30      (zisk 26.902,70) 
 

Příspěvek                                                   5.000,00 Nájem                                                            - 35.000,00             
Startovné Czech Open                          80.000,00                   Poháry                                                           - 15.950,00 
Startovné MS klubů.                             31.200,00 Táhla                                                              - 10.575,40 
Prodej hokejů + šupláků na akci            6.400,00 Puky (100 sad)                                               - 9.800,00 
 Hokeje navíc (10 ks)                                    - 17.500,00 
 Poplatek za transakce kartou                         - 471,90 
 Šupláky                                                            -6.400,00 



 

Náklady, které vznikly za účelem zajištění obou turnajů v podobě nákupu puků a táhel, budou dál použité v sezóně 
24/25. Do rozpočtu je také započítáno rozšíření počtu šupláků z 40 na 56 hokejů. To je další inves9ce 6.400 do rozpočtu 
turnaje. Zbylo například 76 nerozbalených balení puků. Koupených 10 hokejů pomůže rozdělit pro novou sezónu hokeje 
na dvě skupiny. Jedna část hokejů bude pro turnaje na Moravě (+ Němčice). Druhá část bude pro turnaje v Čechách. 
Tím se sníží náklady na dopravu. Zároveň hokeje na Moravě budou moci zůstat 2 sezóny a vm se po další sezóně budou 
prodávat použité po turnajích v Čechách méně ohrané.   

Oprava: na startovném bylo vybráno 80.000 Kč (Czech Open) a 31.200 Kč (MS klubů). Z toho bylo zaplaceno 
18.800 Kč kartou. Stejně tak byl zaplacen nákup hokejů a šupláků (SHC Vědátoři Olomouc) - 5.400 Kč. Jeden hokej 
byl prodán zahraničnímu účastníkovi turnaje za 1000 Kč Poplatek karetní společnos\ za transakce je 471,90 Kč. 
Turnaj vykázal zisk 26.902,70 Kč. V den konání Czech Open bylo ze zisku zaplaceno řezání a příprava hokejů a 
předváděcí akce na Spartě. 

Závěr: Na valné hromadě proběhlo zhodnocení významu Czech Open a MS klubů pro český s\ga hokej, Asociaci, 
pana Veselého a poděkování všem, kteří se na turnaji podíleli. 
 

2.4 - Světová liga WTHL 
Turnajů světové ligy mimo ČR se zúčastnilo 27 hráčů. Převážně se jednalo o turnaj na Slovensku v Nových Zámcích. 

Velkou českou účast měly také turnaje Swedish Master ve švédském Stockholmu a Riga cup v lotyšské Rize. Do 
celkového pořadí promluvili češv hráči velmi výrazně a obsadili přední příčky.  

1. Evgeniy Matantsev (Ukrajina), 2. Raivis Miglinieks (Lotyšsko) 3. Mar\n Maděra, 4. Patrik Petr, 5. Michal Kobrle, 
… 9. Kryštof Lebl, 34. Pavel Plešák, 47. Mar\n Ženíšek a 50. Václav Pikl. Celkem se všech turnajů světové ligy WTHL 
zúčastnilo 551 hráčů. 

Od následující sezóny 2024/25 se budou v Česku hrát dva turnaje světové ligy. Czech Open zůstává stále mezi pě\ 
špičkovými turnaji SuperSeries. Nově se v Olomouci bude v lednu 2025 hrát Moravia Open. 

Mezi turnaje SuperSeries se k Swedish Master ve Švédsku, Riga cupu v Lotyšsku, Tallinn Open v Estonsku a Czech 
Open v Česku řadí nově také Slovenia Open ve slovinském Kranji. Na tomto turnaji se dá opět předpokládat velká účast 
hráčů z Česka. Kromě šupláků bude nutné dovézt na tento turnaj o něco více hokejů (není nutné je kupovat). 

Závěr: Na valné hromadě proběhlo zhodnocení účas\ českých hráčů na světové lize. V TOP 10 světové ligy byly 
hned 4 hráči. Příšf rok budou v ČR dva turnaje světové ligy. To by mohlo přilákat více českých hráčů nejen na tyto 
dva turnaje, ale také na ty zahraniční.  

  

2.5 - Mistrovství Evropy 2024 Valmiera - DISKUZE 
Loňské MS v Bryne se naštěsv neopakovalo. V Norsku český tým nezískal poprvé za celou historii MS/ME žádnou 

medaili. V Lotyšsku se očekávala náprava, která nakonec vyšla. Stříbrné medaile získal tým veteránů a 
v superveteránech přidal individuální medaili ze stříbra Vašek Pikl. V jednotlivých kategoriích se podařilo posbírat také 
několik čtvrtých míst. V juniorských týmech, v open týmech a pak také v superveteránech zásluhou Pavla Plešáka. Ve 
veteránech se dokonce trojice našich hráčů seřadila za stupni vítězů: 4. Mar9n Ženíšek, 5. Daniel Matýsek a 6. Miroslav 
Černoch. V open kategorii jednotlivců se podařilo opět proniknout mezi nejlepší a po čtvrtých místech Mar9na Maděry 
(ME 2022 ve Slovinsku) a Patrika Petra (MS 2023 v Norsku) Patrik Petr získal cenné 5. místo.  

Přehled podle jednotlivých soutěží na ME 2024 v Lotyšsku (Valmiera):  
- týmová soutěž veteránů: 1. Švédsko, 2. Česko, 3. Lotyšsko (celkem 6 týmů) 
- týmová soutěž juniorů: 1. Lotyšsko, 2. Ukrajina, 3. Švédsko, 4. Česko (celkem 4 týmy) 
- týmová soutěž žen: 1. Lotyšsko, 2. Estonsko, 3. Ukrajina (celkem 4 týmy – bez české účas9) 
- soutěž veteránů: 1. Peter Oslund, 2. Tomi Uimonen, 3. Mikahylo Spivakovskyy, 4. Mar\n Ženíšek, 5. Daniel Matýsek, 

6. Miroslav Černoch, 21. Pavel Plešák, 22. Václav Pikl (celkem 39 hráčů) 
- soutěž juniorů: 1. Artem. Matantsev, 2. Evgeniy Matantsev, 3. Ragnars Vazolins, 14. Vojtěch Kraus, 17. Michal Touš, 

23. Jan Janouškovec, 27. Michael Moravec (celkem 27 hráčů) 
- soutěž žen: 1. Hanna Ivantsova, 2. Elena Racenaja, 3. Darja Hrustaljova (celkem 12 hráček – bez ceské účas9) 
- soutěž juniorů U13: 1. Roberts Verbits, 2. Rainers Neija, 3. Gustav Nilsson, 7. Jan Janouškovec, 15. Michael Moravec 

(celkem 21 hráčů) 
- soutěž veteránů 55+: 1. Igor Saveljev, 2. Václav Pikl, 3. Truls Mansson, 4. Pavel Plešák, 6. Miloš Ševr (celkem 16 

hráčů) 
- soutěž OPEN: 1. Edgars Caics, 2. Rainers Kalnins, 3. Anton Umanskyy, 5. Patrik Petr, 16. Michal Kobrle, 28. Mar\n 

Maděra, 37. Jakub Matýsek, 47. Kryštof Lebl, 50. Miroslav Černoch, 65. Matěj Ležík (vítěz B-finále), 74. 
Daniel Matýsek, 75. Petr Fuchs, 77. Václav Pikl, 79. Pavel Plešák, 89. Vladimír Kraus (vítěz C-finále), 90. 
Mar\n Ženíšek, 94. Miloš Ševr (celkem 107 hráčů)   

- týmová soutěž OPEN týmů: 1. Ukrajina, 2. Lotyšsko, 3. Švédsko, 4. Česko (celkem 8 týmů) 



Závěr: Na valné hromadě proběhlo zhodnocení herní čás\ turnaje. To bylo úspěšnější než loňské MS v Bryne, 
když jsme z lotyšské Valmiery přivezli 2 stříbrné medaile.  
 

2.6 - Předváděcí akce 
Pro Českou asociaci S9ga Game jsou důležité hokeje od pana Veselýho! Abychom hokeje získali, pomáháme mu 

pořádat předváděcí akce v O2 aréně při zápasech HC Sparta Praha. Jedinému člověku vděčíme za to, že nemusíme 
hledat na každý zápas opera9vně někoho z řad hráčů z Prahy…  

Radek Hrnčíř – 26 předváděcích akcí v základní čás9, 8 zápasů play-off, vč. zápasu s 3 prodlouženími. Radek má na 
staros9 kompletně technickou stránku vybavení asociace. Sám vyřezal 70 hokejů před Czech Open 2024. Také sám 
udělal kompletně inventuru, vše rozdělil, spočítal do posledního hráče. Tímto opět v době volna strávil několik dní.  

Kromě zápasů Sparty doma je pro pana Veselýho důležitá také účast na akci: Sraz hokejových fanoušků. Ten se 
konal 6. července 2024 v Brumově-Bylnicích (30 km za Vsefnem). Příšv rok se bude 28. ročník konat ve Znojmě.  

Předváděcí akce dělají i další kluby. Gladiators Plzeň se již pravidelně účastní Sportmánie, kdy probíhá předváděcí 
akce 3 dny v kuse. 

Závěr: Na valné hromadě proběhlo shrnuf předváděcích akcí. Byl vyzdvižen význam Radka Hrčíře a jeho přínos 
pro Asociaci.  
 

3. Zpráva o hospodaření Asociace - DISKUZE - HLASOVÁNÍ 
3.1 – Stav pokladny k 18.8.2024: 5.358,- Kč 

   Stav účtu k 18.8.2024: 53.064,27 Kč  
 

3.2 – Stav materiálu: 
Druh vybavení Skupina H1 Skupina H2  Celkem  
Hokeje 24/25 34 ks 34 ks  68 hokejů 
Sada Švédů 34 sad (408 34 sad  68 sad (408 figurek) 
Sada Kanaďanů 34 sad 34 sad 3 sady 71 sad (426 figurek) 
Nožičky 34 x 4 = 136 ks 34 x 4 = 136 ks 25 x 4 = 100 ks 93 sad (372 ks) 
Počítadla (červená) 34 x 2 = 68 ks 34 x 2 = 68 ks 35 x 2 = 70 ks 103 párů (206 ks) 
ManSnely 34 x 2 = 68 ks 34 x 2 = 68 ks 35 x 2 = 70 ks 103 párů (206 ks) 
Branky 34 x 2 = 68 ks 34 x 2 = 68 ks 21 x 2 = 42 89 párů (178 ks) 
Hokeje 23/24   35 ks 35 hokejů 
Šupláky   112 ks (56 hokejů) 56 párů (112 ks) 
Patky vysoké    136 ks = 34 hokejů) 34 sad (136 ks) 
Patky nízké    152 ks = 38 hokejů 38 sad (152 ks) 
Puky (celé balení)   76 ks balení 76 balení (228 ks) 
Táhlo brankář 5 ks 5 ks 4 ks  14 ks 
Táhlo levý obránce 10 ks 10 ks 5 ks 25 ks 
Táhlo pravý obránce 10 ks 10 ks 5 ks 25 ks 
Táhlo centr 10 ks 10 ks 5 ks 25 ks 
Táhlo levé křídlo 10 ks 10 ks 5 ks 25 ks 
Táhlo pravé křídlo 10 ks 10 ks 5 ks 25 ks 

Hlasování: Souhlas se zprávou o hospodaření 
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 8 / pro\ – 1 (Absolut Despera\on) / zdržel se hlasování – 1 (SHC Vědátoři 
Olomouc – zprávu o hospodaření „berou na vědomí“) 
pro: 80,0 % / pro\: 10,0 % / zdržel se hlasování: 10,0 % 
Usnesení: Valná hromada schvaluje Zprávu o hospodaření Asociace. 
 

4. Rozpočet na sezónu 2024/2025 - DISKUZE - HLASOVÁNÍ 
 

Doprava hokejů (9 Kč/km) 

  Kilometry  Příjemce příspěvku Doprava – 12.980,- 
H1 Praha (sklad) – Turnov a zpět  180 km Miloš Ševr – THC SNga Elites 1.620,- 
H1 Praha (sklad) – Teplýšovice a zpět 90 km THC Javorové Listy Teplýšovice 810,- 
H2 Praha (sklad) - Němčice 158 km SNga HC Benátky 1440,- 
H1  Praha (sklad) – Cheb a zpět  380 km SHC Cheb 3.440,- 
H2 Němčice - Olomouc 90 km  810,- 
H2  Olomouc - Brno 60 km  540,- 
H2 Brno - Třinec 200 km  1.800,- 
H1 Praha (sklad) – České Budějovice + zpět 280 km BSE United 2.520,- 



původní rozpočet navržený bez ohledu hlasování v bodech 7 a 8 
Prodej hokejů, náhradních dílů a puků 25.000,- Příspěvek na reprezentaci – Valmiera 2024 -15.000,- 
Startovné – 1.ČP Turnov (cca 38 hráčů) 6.840,- Nákup hokejů, puků a náhradních dílů -15.000,- 
Startovné – 2.ČP Teplýšovice (cca 45 hráčů) 8.100,- Odměna pořadatelům za ČP 8 kol/5.000 -40.000,- 
Startovné – 3.ČP Němčice (cca 45 hráčů) 8.100,- Odměna pořadateli Moravia Open (*) -10.000,- 
Startovné – 4.ČP Cheb (cca 50 hráčů) 9.000,- Odměna pořadatelům za odvoz hokejů (dle km) -13.000,- 
Startovné – 5.ČP Olomouc (cca 55 hráčů) 9.900,- Odměny za umístění na ČP 24/25 (1., 2. a 3. m)  -3.000,- 
Startovné – 6.ČP Olomouc / WTHL (80 hráčů) 21.600,- Odměny za umístění na MR 2025 (1., 2. a 3. m) -3.000,- 
Startovné – 7.ČP Brno (40 hráčů) 7.200,- Příspěvek na reprezentaci – UMEA 2025  0,- 
Startovné – 8.ČP České Budějovice (45 hráčů)  8.100,- Odměna za zpracování výsledků (sez. 2024/25) -5.000,- 
Startovné – 9.ČP Třinec (38 hráčů) 6.840,- Odměna za přípravu nových hokejů -5.000,- 
Startovné – 10.ČP/CO Praha (100 hráčů) 48.000,- Poháry za ČP 2024/25 -6.000,- 
Startovné na MR jednotlivci (36 hráčů) á 100,- 3.600,- Drobný materiál (pásky, papír do Nskárny) -3.000,- 
Startovné na MR ostatní kategorie á 50,- 2.500,- Nájem skladu hokejů -6.000,- 
Startovné na MR družstva á 500,- 7.000,- Odměna pořadateli MR  -9.000,- 
  Odměna za pořádání předváděcích akcí na Spartě -5.000,- 
  Poháry na Czech Open - 7.000,- 
  Nájem sálu na Czech Open (vč. nápojů) -18.000,- 
  Reklama–facebook, youtube, instagram (200/tur) -2.000,- 
 171.780,-  -165.000,- 

Předpoklad je, že se hokeje H2 nepovezou do skladu a zůstanou na dalších 4-5 turnajů na sezónu 2025/26 
Rozpočet nepočítá se získáním dotací, jelikož nejsou nárokové. Proto nejsou zahrnuty v rozpočtu. Ve skončené 
sezóně jsme získali dotaci 10.000 Kč od UMO Plzeň 1, jako již několik let po sobě. Mělo by to tak být i v následující 
sezóně. Navíc Praha 6 nám přispěla 5.000 Kč na CO a WCC z mimořádné dotace. Tuhle sezónu budeme žádat na Praze 
6 z řádného dotačního programu, takže by se mohlo podařit získat větší částku. 

Hlasování: Souhlas s návrhem rozpočtu  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 7 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 3 (BSE United, SHC Vědátoři Olomouc, Absolut 
Despera\on) 
pro: 70,0 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 30,0 % 
Usnesení: Valná hromada schvaluje Rozpočet na sezónu 2024/2025. 

 

Níže uvedený rozpočet už zahrnuje změny schválené na valné hromadě. Zvýšení startovného a menší nákup hokejů, 
náhradních dílů a puků, jelikož budou od následující sezóny zrušeny klubové účty 

 

Prodej hokejů, náhradních dílů a puků 25.000,- Příspěvek na reprezentaci – Valmiera 2024 -15.000,- 
Startovné – 1.ČP Turnov (cca 38 hráčů) 10.640,- Nákup hokejů, puků a náhradních dílů -10.000,- 
Startovné – 2.ČP Teplýšovice (cca 45 hráčů) 12.600,- Odměna pořadatelům za ČP 8 kol/6.000 Kč -48.000,- 
Startovné – 3.ČP Němčice (cca 45 hráčů) 12.600,- Odměna pořadateli Moravia Open -9.000,- 
Startovné – 4.ČP Cheb (cca 50 hráčů) 14.000,- Odměna pořadatelům za odvoz hokejů (dle km) -13.000,- 
Startovné – 5.ČP Olomouc (cca 55 hráčů) 15.400,- Odměny za umístění na ČP 24/25 (1., 2. a 3. m)  -3.000,- 
Startovné – 6.ČP Olomouc / WTHL (80 hráčů) 29.600,- Odměny za umístění na MR 2025 (1., 2. a 3. m) -3.000,- 
Startovné – 7.ČP Brno (40 hráčů) 11.200,- Příspěvek na reprezentaci – UMEA 2025  0,- 
Startovné – 8.ČP České Budějovice (45 hráčů)  12.600,- Odměna za zpracování výsledků (sez. 2024/25) -5.000,- 
Startovné – 9.ČP Třinec (38 hráčů) 10.640,- Odměna za přípravu nových hokejů -5.000,- 
Startovné – 10.ČP/CO Praha (100 hráčů) 48.000,- Poháry za ČP 2024/25 -6.000,- 
Startovné na MR jednotlivci (28 hráčů) á 100,- 2.800,- Drobný materiál (pásky, papír do Sskárny) -3.000,- 
Startovné na MR ostatní kategorie á 50,- 2.500,- Nájem skladu hokejů -6.000,- 
Startovné na MR družstva á 500,- 7.000,- Odměna pořadateli MR -9.000,- 
  Odměna za pořádání předváděcích akcí na Spartě -5.000,- 
  Poháry na Czech Open - 7.000,- 
  Nájem sálu na Czech Open (vč. nápojů) -18.000,- 
  Reklama–facebook, youtube, instagram (200/tur) -2.000,- 
 214.580,-  -160.000,- 

 

5. Termínová lis8na Českého poháru na sezónu 2024/25 - HLASOVÁNÍ 
       1. ČP - 21.9.2024 - Turnov (H1) 

2. ČP - 12.10.2024 - Teplýšovice (H1) 
3. ČP - 2.11.2024 - Němčice u Litomyšle (H2) 
4. ČP - 23.11.2024 - Cheb (H1) 
5. ČP - 14.12.2024 - Olomouc (H2) 
6. ČP - 11.1.2025 - OLOMOUC - MORAVIA OPEN WTHT (H2)  



7. ČP - 1.2.2025 - Brno (H2) 
8. ČP - 22.2.2025 - České Budějovice (v záloze Plzeň) (H1) 
9. ČP - 22.3.2025 - Třinec (H2) 
10. ČP - 19.4.2025 - PRAHA - CZECH OPEN SuperSeries (nové hokeje H3)  
MR - 17.-18.5.2025 - Cheb (nové hokeje H3) 
MS - 13.-15.6.2025 - UMEA (Švédsko) 

Hlasování: Souhlas s termínovou lis\nou 2024/25  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 10 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 0 
pro: 100 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 
Usnesení: Valná hromada jednomyslně schvaluje termínovou lis\nu na sezónu 2024/2025. 

 

6. Návrhy dokumentů v příloze 
6.1 – Přestupní řád (hlasování) 

Hlasování: Souhlas s Přestupním řádem  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 10 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 0 
pro: 100 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 
Usnesení: Valná hromada jednomyslně schvaluje Přestupní řád. 

 

6.2 – Organizační řád (hlasování)  
Hlasování: Souhlas s Organizačním řádem  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 10 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 0 
pro: 100 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 
Usnesení: Valná hromada jednomyslně schvaluje Organizační řád. 

 

6.3 – Soutěžní řád (hlasování) 
- v soutěžním řádu byla nalezena chyba M. Černochem. Hlasování proběhne vč. pravidla, kdy se jedna skupina 
hraje do 35 hráčů (nikoliv 39) a od 36 se hrají dvě skupiny. 
Hlasování: Souhlas se Soutěžním řádem  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 10 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 0 
pro: 100 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 
Usnesení: Valná hromada jednomyslně schvaluje Soutěžní řád. 

 

6.4 – Turnajový pořádek (hlasování) 
Hlasování: Souhlas s Turnajovým pořádkem  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 10 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 0 
pro: 100 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 
Usnesení: Valná hromada jednomyslně schvaluje Turnajový pořádek. 

 

6.5 – Klasifikační řád (bez hlasování) 
- dokument je bez změny a není potřeba ho schvalovat.  
 

6.6 – Kodex chování ITHF (bez hlasování)  
- dokument je bez změny a není potřeba ho schvalovat.  
- Kodex byl odhlasován už v minulos9 
- Prezident Mar9n Ženíšek seznámil všechny přítomné s existencí tohoto dokumentu. Dle něj bude trestáno 

nepřístojné chování na turnajích Českého poháru, zejména sprostá slova. Již na začátku sezóny 2023/24 byl 
nešvar sprostých slov zmíněn před několika turnaji s odkazem na juniory a ženy na turnaji, ale v průběhu sezóny 
se opět mravy rozvolnily.  

 

7. Diskuze nad návrhy k hlasování Prezidenta ČASG a hlasování 
7.1 – Návrh na startovné na turnaj WTHL v Olomouci na 300 Kč (13 Eur) zlevněné startovné 150 Kč: na 

turnajích ČP je startovné 200 Kč a pro dě9 do 15 let, nováčky a ZTP je poloviční – 100 Kč. Na turnaji Czech 
Open od uplynulé sezóny je startovné 500 Kč a od příšv se zvýší z 100 Kč na 200 Kč startovné pro dě9 do 15 
let, nováčky a ZTP. Na turnaji, který je svým významem mezi ČP a CO, mělo by i startovné být srovnatelné 
se zahraničím WTHL, kde je obvykle 10-15 Eur. (hlasování) 



Kluby přítomné na VH se dohodly na navýšení startovného na ČP na základní startovné 300 Kč a zlevněné 
150 Kč (bod hlasování 8.0 navržený Patrikem Petrem). Na turnaj Moravia Open padl návrh na hlasování 
na základní startovné 400 Kč a 200 Kč pro české hráče do 18 let, ZTP a nováčky). 

Hlasování: Návrh na startovné na turnaj světové ligy „Moravia Open“ v Olomouci na 400 Kč (přibližně 17 
Eur) a zlevněné startovné pro české hráče do 18 let, ZTP a nováčky 200 Kč.   
celkem 8 klubů / pro – 7 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 1 (SHC Cheb) 
pro: 87,5 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 12,5 % 
Usnesení: Valná hromada schvaluje základní startovné na turnaji Moravia Open na 400 Kč a zlevněné pro české 
hráče do 18 let, ZTP a nováčky na 200 Kč. 
 

Hlasování: Návrh na sjednocení výše zlevněného startovné na turnaj světové ligy Czech Open na 50 % 
startovného. Zlevněné startovné pro české hráče do 18 let, ZTP a nováčky by se zvýšilo z 200 Kč na 250 Kč.   
celkem 8 klubů / pro – 8 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 0 
pro: 100 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 
Usnesení: Valná hromada jednomyslně schvaluje zlevněné startovné na turnaji Czech Open na 250 Kč pro 
české hráče do 18 let, ZTP a nováčky. 
Hlasy zaslané mailem od klubů Absolut Despera\on a SHC Vědátoři Olomouc nebyly do hlasování započítány, 
jelikož se hlasovalo po diskuzi o jiném návrhu.  

 

7.2 – Zákaz všech přípravků, které hráči používají těsně před hrou na ruce. Jedná se zejména o tekuté a tuhé 
magnézium a všechny další prostředky a přípravky. Důvod je jednoduchý: Pokud hráč s magnéziem na rukou 
zvedne puk ze země nebo ze stolu a uvede ho do hry, tak tahle látka uvázne na puku a suchá verze tohoto 
přípravku spadne i na plochu a výrazně to ovlivňuje hru. Někteří hráči si navíc rovnají brankáře přímo rukou, 
takže další riziko kontaktu magnézia s plochou. Plocha zpomalí a musí se znovu vyčis9t. A i pro pořadatele 
je úklid magnezia práce navíc (hlasování bude rozděleno na tekuté prostředky a sypké prostředky) 

Hlasování: Zákaz užívání suchých / sypkých přípravků na ruce, zejména magnézia    
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 5 (SHC Cheb, BSE United, THC S\ga Elites, SHC Vědátoři Olomouc, Absolut 
Despera\on) / pro\ – 1 (S\ga HC Benátky) / zdržel se hlasování – 4 (HCS Žabka Praha, Gladiators Plzeň, Orel 
Obřany, Big Band) 
pro: 50,0 % / pro\: 10,0 % / zdržel se hlasování: 40,0 % 
Usnesení: Valná hromada nezakazuje užívání sypkých přípravků na ruce.  
 

Hlasování: Zákaz užívání tekutých přípravků na ruce, zejména magnézia    
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 3 (SHC Cheb, THC S\ga Elites, SHC Vědátoři Olomouc) / pro\ – 2 (S\ga HC 
Benátky, Big Band) / zdržel se hlasování – 5 (BSE United, HCS Žabka Praha, Gladiators Praha, Orel Obřany, 
Absolut Despera\on - bez vyjádření pro nebo pro\) 
pro: 30,0 % / pro\: 20,0 % / zdržel se hlasování: 50,0 % 
Usnesení: Valná hromada nezakazuje užívání tekutých přípravků na ruce. 

 

7.3 – Sjednocení přestupních termínů s ITHF. Nyní máme v ČASG dva přestupní termíny: 1.7. - 1.9. a 1.12. - 
20.2. ITHF má zimní přestupní termín: 15.12. - 31.1 a letní začíná už v pondělí po ME/MS, končí pak 31.8. 
Sjednocení pravidla pomůže českým klubům hlavně při konání MS klubů, případně při zapsání přestupů 
v rámci dvou českých klubů mezi 1.2. a 20.2. se přestup na ITHF ranking zapíše až v červnu po ME/MS. 
(hlasování) 

Hlasování: Sjednocení přestupních termínů s ITHF  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 10 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 0 
pro: 100 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 
Usnesení: Valná hromada jednomyslně schvaluje sjednocení přestupních termínů s ITHF. Letní termín bude 
začínat v pondělí po ME/MS a končit 31.8. Zimní termín bude od 15.12. do 31.1. následujícího roku.  

 

7.4 – Pokud bude schváleno sjednocení přestupních termínů (bod 7.3.), tak navrhuji také sjednocení klubové 
příslušnos\ s ITHF. Hráči by pro české turnaje měli stejnou příslušnost, jakou má na WR. Zavedou se tak 
pravidla vyšší instance (ITHF) a ty budou pla9t pro všechny kluby a hráče v ČASG. (hlasování) 

Hlasování: Sjednocení klubové příslušnos\ se světovým žebříčkem (WR) ITHF  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 8+1 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 1 (SHC Vědátoři Olomouc) 
pro: 90 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 0 % 
Usnesení: Valná hromada schvaluje sjednocení klubové příslušnos\ se světovým žebříčkem.  



 

7.5 – Pokud bude schváleno sjednocení přestupních termínů (bod 7.3.) a klubové příslušnos9 (bod 7.4.) s ITHF, 
tak navrhuji zrušení statusu hostování na jedno přestupní období. Zůstalo by zachované jen na víkend 
MČR, jako pomůcka pro sestavení týmu pro soutěž družstev. Status hostování na půl roku nikdo neaplikuje, 
jelikož se hráč musí po období na hostování vrá9t do svého klubu, kde musí zůstat minimálně jedno období 
do dalšího přestupního termínu. Pokud se jedná o klub, který není ak9vní, aby se hráč vracel do klubu, kde 
je sám, nebo s neak9vními hráči. (hlasování)  

Hlasování: Souhlas se zrušením statusu hostování mezi přestupními obdobími se zachováním hostování na 
Mistrovství ČR.  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 7+2 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 1 (BSE United) 
pro: 90 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 10 % 
Usnesení: Valná hromada ruší status hostování mezi přestupními obdobími. Hostování na samotný turnaj 
Mistrovství ČR zůstane zachované.  

 

7.6 – Na turnaje MS a ME se vždy nominují hráči nejen z Českého poháru, ale také z pořadí WTHL a pořadí na 
WR. Nyní plav podmínka pro to, aby hráč mohl být z WTHL a WR součásv týmové soutěže Open účast na 3 
turnajích ČP a musí být výše postavený na WR, než je hráč, kterého nahrazuje. Pro zachování toho, aby hráči 
jezdili na Český pohár a neznevážila se soutěž, a zároveň, aby se vyšlo vstříc jednomu TOP hráči (zavm je 
jediný, který bydlí v zahraničí) navrhuji následující: Zůstane v platnos\ pravidlo o 3 turnajích a vše, tak jak 
je. Jen se sníží počet hráčů nominovaných do týmové soutěže z ČP z osmi na sedm (MS) a z desí\ na devět 
(ME). Volbu jednoho hráče by získal kapitán národního týmu, případně by hlasovali všichni reprezentan\. 
Nijak by nebyla dotčena nominace do soutěže jednotlivců, ale osmý, respek9ve desátý hráč z nominační 
tabulky by tak předem věděl, že nebude součást týmu, pokud ho kapitán / všichni reprezentan9 nezvolí. 
Tohle by vyřešilo vzdávání se reprezentace, kdy musí vzdání vždy vyslovit několik hráčů, aby se dostalo na 
hráče, kterého se ta celá změna týká. Zároveň tato změna „nuv“ hráče v zahraničí hrát zahraniční turnaje, 
aby se udržel na WR v TOP 20 anebo se umís9l ve světové lize v TOP 25, jinak by sice jel na MS/ME hrát 
týmovou soutěž, ale nemohl by hrát jednotlivce. Tato forma volby jednoho hráče je lepší než stanovit pevně 
pravidlo, že do týmu bude patřit nejvýše postavený Čech ze světové ligy. Tím by se při konstelaci několika 
vítězství mohlo stát, že do týmu tak „postoupí“ hráč bydlící v USA, který vyhraje 3 turnaje v severní Americe.  
(hlasování) 
Doplnění: Pro MS a ME se tvoří vždy tým o 10 hráčích, nikoliv 10 hráčů pro ME a 8 hráčů pro MS. Účastníci 
VH po zralé úvaze probrali rizika, výhody a nevýhody tohoto návrhu a shodli se, aby si hráče na divokou 
kartu volil celý tým – devět hráčů, místo kapitána.   

Hlasování: Zavedení pravidla divoké karty pro nominaci do týmové soutěže OPEN na MS/ME. Z turnajů ČP, 
světové ligy a světového žebříčku se nominuje za stávajících pravidel do týmové soutěže OPEN pouze devět 
hráčů místo dese\ (70% účast při nominaci z ČP a minimálně 3 turnaje ČP pro nominaci ze světové ligy a 
světového žebříčku). Sníží se tak počet nominovaných o 1 hráče do týmu. Toho vybere zbylých 9 hráčů 
z týmu, nikoliv pouze kapitán. 
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 7 / pro\ – 2 (HCS Žabka Praha, Absolut Despera\on) / zdržel se hlasování – 1 
(SHC Vědátoři Olomouc) 
pro: 70 % / pro\: 20,0 % / zdržel se hlasování: 10,0 % 
Usnesení: Valná hromada zavádí pravidlo divoké karty pro nominaci do týmové soutěže OPEN na MS/ME. 
Z turnajů ČP, světové ligy a světového žebříčku se nominuje za stávajících pravidel jen devět hráčů místo dese\. 

 

7.7 – Klubové účty: Navrhuji zrušení klubových účtů. Kluby už dávno neplní úlohu podpory klubů. Kluby, které 
dělají ligu: Cheb, Obřany, Třinec, Benátky, na podporu nedosahují. Zavmco kluby Elites a Žabky nepořádají 
ligu, kroužky a materiál jim tak je k ničemu. Je to finanční zátěž pro Asociaci. Navíc je to další papírování, 
což by bylo po přechodu na prezidentský systém dobré zjednodušit. (Tento návrh není jen návrh prezidenta, 
ale také ho zmínil Vladimír Kraus na diskuzi).  (hlasování) 

Hlasování: Zrušení klubových účtů z důvodu úspory 8.000 ročně, zjednodušení a nefunkčnos\ systému se 
zánikem účtů ke konci sezóny 2024/25.  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 6 (BSE United, Big Band, S\ga HC Benátky, Gladiators Plzeň, SHC Cheb, Absolut 
Despera\on) / pro\ – 1 (THC S\ga Elites) / zdržel se hlasování – 3 (HCS Žabka Praha, Orel Obřany, SHC Vědátoři 
Olomouc) 
pro: 60,0 % / pro\: 10,0 % / zdržel se hlasování: 30,0 % 



Usnesení: Valná hromada ruší klubové účty od následující sezóny. Částky získané v uplynulé sezóně 23/24 si 
kluby vyberou během následující sezóny a po MČR bude agenda klubových účtů zrušena. 

 

7.8 – Pokud budou klubové účty zrušeny hlasováním (bod 7.7), tak o tomto bodu se už hlasovat nebude. 
Klubové účty, kam se připočítává na konci sezóny za každého hráče v TOP 16 uplynulé sezóny ČP 500 Kč jsou 
nyní využívány i na materiál, který asociace nemá a musí je objednat. Někdy to je nový hokej, někdy jsou to 
dvě vnitřní plochy. Asociace pak musí materiál koupit a následně za něj neinkasuje. To je pro Asociaci značně 
nevýhodné. Navrhuji, aby kluby využívaly podporu z klubového účtu pouze na to, co má ČASG „skladem“. 
Mohou to být: nová táhla, nové puky, branky, man9nely, nožičky, hráče, počítadla a ohrané hokeje. Asociaci 
tak nevznikne další výdaj a zároveň kluby budou využívat zásoby Asociace, které se tak nebudou hromadit. 
(hlasování) 
Nehlasováno. 
 

7.9 – Za výsledkový servis už několik let dostává odměnu ve výši 5.000 Kč Vladimír Kraus. Když nejede na turnaj, 
výsledky zpracovává Míra Černoch, a následně dojde k jejich finančnímu vyrovnání. Nyní jsou výsledky 
řešeny přes tablety, takže odpadá psaní výsledků do počítače. Následně se vy9sknou tabulky a jdou se hrát 
výkonnostní skupiny (pokud se nehraje jen jedna skupina). Aby nemuselo dojít ke snížení odměny za 
mnohem méně práce na turnaji, navrhuji, aby součásf výsledkového servisu byl zajištěn servis tabletů – 
aktualizace a vše, kromě nabíjení. Nabíjení by byla na pořadateli. Jako vývojář výsledkového programu tak 
bude vždy vědět, kdy je potřeba udělat zásah do tabletů a aktualizovat. Následně aktualizaci sám provede 
a odzkouší. (hlasování) 

Hlasování: Souhlas s rozšířením výsledkového servisu Vladimíra Krause o aktualizaci a servis tabletů, 
s výjimkou dobíjení. Dobíjení bude povinnosf pořadatele.  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 8 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 2 (Absolut Despera\on, SHC Vědátoři 
Olomouc) 
pro: 80,0 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 20,0 % 
Usnesení: Valná hromada souhlasí s rozšířením výsledkového servisu Vladimíra Krause o aktualizaci a servis 
tabletů, s výjimkou dobíjení.   

    

8. Diskuze nad návrhy k hlasování zástupců klubů a hlasování  
Jednotlivé návrhy k diskuzi a hlasování přišly pouze od čtyř hráčů THC S\ga Elites.    
 

8.0 – Navýšení startovného na turnajích Českého poháru s výjimkou Moravia Open a Czech Open. Tento bod 
byl projednán současně s bodem 7.1, aby došlo k jedné velké úpravě startovného, která logicky 
navazuje. 

Hlasování: Navýšení startovného pro turnaje ČP s výjimkou MO a CO na 300 Kč a snížené startovné pro 
nováčky, juniory do 18 let a ZTP 150 Kč.  
celkem 8 klubů / pro – 5 / pro\ – 1 (SHC Cheb) / zdržel se hlasování – 2 (HCS Žabka Praha, Orel Obřany) 
pro: 62,5 % / pro\: 12,5 % / zdržel se hlasování: 25,0 % 
Usnesení: Valná hromada schvaluje navýšení startovného na turnajích Českého poháru s výjimkou Moravia 
Open a Czech Open na 300 Kč / zlevněné startovné 150 Kč pro ZTP, juniory do 18 let a nováčky.  
 

Po schválení bodů 7.1 a 8.0 je startovné následovné:  
 Základní startovné Zlevněné startovné Startovné 

pro zahraniční hráče 
Český pohár – 8 kol 300,- 150,- 300,- / 13 Eur 
Moravia Open 400,- 200,- 400,- / 17 Eur 
Czech Open 500,- 250,- 500,- / 21 Eur 

 

8.1 – Miloš Ševr a Patrik Petr: Zvýšit příspěvek za pořádání ČP - ceny pronájmu jsou o 100% vyšší než doposud.  
Poznámka: Miloš Ševr navrhoval navýšení. Patrik Petr navrhoval navýšení o 100 %. (hlasování) 
Valná hromada na téma příspěvku pořadatele diskutovala i s ohledem na turnaj Moravia Open, který bude 
vyžadovat větší příspěvek – více povinnosv, více pohárů atd.  

Hlasování: Navýšení příspěvku pro pořadatele Českého poháru z 5.000 na 6.000 Kč.  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 6+1 / pro\ – 1 (Absolut Despera\on) / zdržel se hlasování – 2 (Orel Obřany, BSE 
United) 



pro: 70,0 % / pro\: 10,0 % / zdržel se hlasování: 20,0 % 
Usnesení: Valná hromada schvaluje navýšení příspěvku na 6.000 Kč pro pořadatele ČP.  
 

Hlasování: Stanovení příspěvku pro pořadatele Moravia Open na 9.000 Kč (stejně jako je pro MR).  
celkem 8 klubů / pro – 6 / pro\ – 1 (S\ga HC Benátky) / zdržel se hlasování – 1 (Orel Obřany) 
pro: 75,0 % / pro\: 12,5 % / zdržel se hlasování: 12,5 % 
Usnesení: Valná hromada schvaluje navýšení příspěvku na 9.000 Kč pro pořadatele Moravia Open.  

 

8.2 – Miloš Ševr: Pořádat 9 kol ČP za sezonu. Místo 10. turnaje ČP pořádat MR klubů 
                                 MR pořádat – sobota – kategorie junioři, ženy, veteráni, 55+ 
                                                        - neděle – od rána jednotlivce   

 Dřívější konec a víc času pro pořadatele na úklid, v jednom dni je toho prostě hodně, hlavně pro      
 veterány, kteří hrají svoje kategorie + Open - 3 soutěže v jeden den. (hlasování) 

Hlasování: Rozdělení turnaje Mistrovství ČR na více dní  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 1 (THC S\ga Elites) / pro\ – 6+2 / zdržel se hlasování – 1 (Orel Obřany) 
pro: 10,0 % / pro\: 80,0 % / zdržel se hlasování: 10,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na rozdělení turnaje a oddělení turnaje jednotlivců nebo družstev na 
jiný termín.  
Pozn. SHC Vědátoři Olomouc by byli pro, pokud by se jednalo o změnu až od sezóny 2025/26. Nyní je pozdě 
na změnu, když se schvaluje termínová lis\na. 

 

8.3 – Miloš Ševr: Navrhuji na MR v jednotlivých kategoriích nominaci z turnajů ČP. Mistrovství republiky by 
mělo být odměnou pro hráče, kteří jezdí pravidelně na ČP a nominují se. Neumožnil bych hráčům, kteří se 
neúčastní ČP, aby měli možnost hrát na mistrovství republiky (ve všech kategoriích). (hlasování)  

Hlasování: Do kategorií veteránů, žen a juniorů na MR by se kvalifikovali hráči z Českého poháru 
s podmínkou odehrání 2 turnajů ČP.   
celkem 8 klubů / pro – 4 (THC S\ga Elites, Gladiators Plzeň, Big Band, S\ga HC Benátky) / pro\ – 2 (SHC Cheb, 
HCS Žabka Praha) / zdržel se hlasování – 2 (BSE United, Orel Obřany) 
pro: 50,0 % / pro\: 25,0 % / zdržel se hlasování: 25,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na nominaci na MČR do soutěže veteránů, žen a juniorů z Českého 
poháru s podmínkou odehrání minimálně 2 turnajů Českého poháru.  

 

Hlasování: Do kategorií veteránů, žen a juniorů na MR by se kvalifikovali hráči z Českého poháru 
s podmínkou odehrání 1 turnaje ČP.   
celkem 8 klubů / pro – 6 / pro\ – 1 (HCS Žabka Praha) / zdržel se hlasování – 1 (Orel Obřany) 
pro: 75,0 % / pro\: 12,5 % / zdržel se hlasování: 12,5 % 
Usnesení: Valná hromada schválila, že pro nominaci na MČR do soutěže veteránů, žen a juniorů je zapotřebí 
odehrání minimálně 1 turnaje Českého poháru v dané sezóně.  
Hlasy zaslané mailem od klubů Absolut Despera\on a SHC Vědátoři Olomouc nebyly do hlasování započítány, 
jelikož se hlasovalo po diskuzi o jiném návrhu (konkrétně byl stanoven počet kol ČP).  

 

8.4 – Michal Kobrle: MR kategorie jednotlivců - 24 nejlepších (bez divokých karet), místo současných 32 + 4 
karty (hlasování) 
Zástupci klubů projednali na VH více možnosv. Jako rozumné se jeví, snížit počet hráčů na 24 hráčů a 4 
divoké karty. Ty by volil jen pořadatel. Prezident nemá o udělování divokých karet zájem. Systém turnaje by 
zůstal stejný s dvěma skupinami, finálovou skupinou 16-9 nejlepších a play-off pro 8 hráčů. Získal by se čas 
pro kvalifikaci do ranních soutěží veteránů (případně juniorů a žen).  

Hlasování: Mistrovství ČR jednotlivců by bylo pro 24 nejlepších hráčů z Českého poháru a 4 hráče na divokou 
kartu (všechny uděluje pořadatel). Hráči, kteří nenastoupí by byli nahrazeni náhradníky z pořadí ČP, jako to 
bylo dosud.   
celkem 8 klubů / pro – 6 / pro\ – 1 (BSE United) / zdržel se hlasování – 1 (Orel Obřany) 
pro: 75,0,0 % / pro\: 12,5 % / zdržel se hlasování: 12,5 % 
Usnesení: Valná hromada schvaluje snížení počtu hráčů v kategorii jednotlivců na 24 hráčů a 4 hráče na 
divokou kartu od pořadatele.  
Hlasy zaslané mailem od klubů Absolut Despera\on a SHC Vědátoři Olomouc nebyly do hlasování započítány, 
jelikož se hlasovalo po diskuzi o jiném návrhu (24+4 divoké karty místo původního návrhu bez DK).  

 



8.5 – Michal Kobrle: Za výhru při turnajích ČP - 3 body, remíza - 1 bod (hlasování) 
Hlasování: Zavedení tříbodového systému za výhru.   
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 3 (SHC Cheb, THC S\ga Elites, S\ga HC Benátky) / pro\ – 6 (BSE United, Orel 
Obřany, Big Band, HCS Žabka Praha, Absolut Despera\on, SHC Vědátoři Olomouc) / zdržel se hlasování – 1 
(Gladiators Plzeň) 
pro: 30,0 % / pro\: 60,0 % / zdržel se hlasování: 10,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na zavedení tříbodového systému za výhru. 

 

8.6 – Václav Pikl: Pro kategorii veteráni 40+ na MČR zavést nominaci z účasf na Českém poháru tak, aby se 
kvalifikovalo maximálně 20 hráčů pro rozdělení rovnou do dvou finálových skupin. Pro časovou náročnost 
při vysokém počtu hráčů v kategorii 40+ nutnost vytvářet 4 základní skupiny s malým počtem hráčů pro další 
rozřazování do dvou finálových skupin. Znamená to více času k odehrání, kterého pak v neděli zbývá málo 
pro pořádání ještě dalších kategorií. Všechny zúčastněné veterány to navíc nenuv se účastnit turnajů 
Českého poháru. Nasazení do skupin pak není ani spravedlivé. (hlasování) 
Zástupci klubů se zabývali vylepšeným návrhem Mar\na Ženíška, aby nedocházelo k uzavření soutěže: 
Hlavní soutěž veteránů/juniorů/žen by hrálo 20 hráčů. Nejlepších 16 přihlášených hráčů by postoupilo do 
hlavní soutěže a o 4 místa by si zahráli ostatní na 17. a horším místě by sehráli „kvalifikaci“. Kvalifikace by 
začala v 7:30 a hlavní soutěž v 9:00.  

Hlasování: Hrací systém veteránů/juniorů/žen na MR pro 20 hráčů s šestnác\ v hlavní soutěži a čtyřmi 
postupujícími z kvalifikace.   
celkem 8 klubů / pro – 4 (Gladiators Plzeň, THC S\ga Elites, Big Band, S\ga HC Benátky) / pro\ – 2 (HCS Žabka 
Praha, SHC Cheb) / zdržel se hlasování – 2 (BSE United, Orel Obřany) 
pro: 50,0 % / pro\: 25,0 % / zdržel se hlasování: 25,0 % 
Usnesení: Valná hromada neschválila změnu systému pro turnaje veteránů, juniorů a žen na MR. 
Hlasy zaslané mailem od klubů Absolut Despera\on a SHC Vědátoři Olomouc nebyly do hlasování započítány, 
jelikož se hlasovalo po diskuzi o jiném návrhu (24+4 divoké karty místo původního návrhu bez DK).  

 

8.7  - Patrik Petr: Kvalifikace z WR nad celkovým pořadím ČP – není potřeba se zúčastnit tří pohárů během 
sezony. Důvod je větší kvalita hráče výše umístěného na WR než například 13. místo za sezonu ČP, kdy se 
hráč dostane na MS či ME jako záskok za ty, co odřekli a bydliště mimo ČR. (hlasování) 

Hlasování: Nominace do týmu na MS/ME ze světového žebříčku by měla přednost před pořadím ČP bez 
nutnos\ odehrát 3 turnaje ČP pro soutěž týmů i jednotlivců.  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 2 (THC S\ga Elites, Big Band) / pro\ – 4 (BSE United, Gladiators Plzeň, HCS Žabka 
Praha, S\ga HC Benátky) / zdržel se hlasování – 2+2 (Orel Obřany, SHC Cheb, Absolut Despera\on, SHC 
Vědátoři Olomouc) 
pro: 20,0 % / pro\: 40,0 % / zdržel se hlasování: 40,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na nominaci do národního týmu ze světového žebříčku ve všech 
kategoriích. 

 

8.8 – Patrik Petr: Pro sezonu 2025/2026 zmenšit počet turnajů ČP z dosavadních 10-\ na 7 kol. Důvod je 
náročnost celkové sezóny, v podstatě každý víkend se hraje s9ga, základna hráčů stolního hokeje v ČR je v 
podstatě konstantní a) kvalifikace na MS – ME pouze ze 4 nebo 59 kol ČP. (hlasování) 

Hlasování: Pro sezónu 2025/2026 zmenšit počet turnajů ČP na 7 kol a nominaci udělat z 4-5 kol ČP.  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 0 / pro\ – 8 (7+1) / zdržel se hlasování – 2 (1+1) (Orel Obřany, SHC Vědátoři 
Olomouc) 
pro: 0 % / pro\: 80,0 % / zdržel se hlasování: 20,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na zmenšení počtu turnajů ČP na 7 kol od sezóny 2025/26.  

 

8.9 – Patrik Petr: Pokud hráč nenastoupí do Play-off, započítat tak výsledky do zápasových sta\s\k (útok, 
obrana, čistá konta – tedy 3x výsledek 5:0k příp. 4x výsledek 5:0k (hlasování) 

Hlasování: Započítávat do sta\s\k vstřelených a obdržených branek i kontumační výsledky 5:0 z play-off.  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 1 (THC S\ga Elites) / pro\ – 7 / zdržel se hlasování – 2 (Absolut Despera\on, SHC 
Vědátoři Olomouc)  
pro: 10,0 % / pro\: 70,0 % / zdržel se hlasování: 20,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na započítávání kontumovaných výsledků 5:0 z play-off do sta\s\k 
turnaje.  

 



8.10 – Patrik Petr:  a) Nehrát play-off skupiny B,C,D na ČP ani na CO (hlasování) 
Poznámka ze strany Miroslava Černocha: Na turnaji CO je play-off nižších skupiny zakotveno v pravidlech 
ITHF. Na turnajích Českého poháru se hraje play-off pouze ve skupině B. 

Hlasování: Nehrát play-off skupiny B, C, D na ČP.  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 0 / pro\ – 9 (7+2) / zdržel se hlasování – 1 (THC S\ga Elites)   
pro: 0 % / pro\: 90,0 % / zdržel se hlasování: 10,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na zrušení play-off pro skupiny B, C, D na Českém poháru.  

 

8.11                          b) Pokud hrát play-off skupiny B na ČP tak pouze rovnou semifinále (hlasování) 
Hlasování: Hrát play-off v B-finále rovnou semifinále  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 2 (THC S\ga Elites, Big Band) / pro\ – 7 (6+1) / zdržel se hlasování – 1 (SHC 
Vědátoři Olomouc) 
pro: 20,0 % / pro\: 70,0 % / zdržel se hlasování: 10,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh, aby  v play-off skupiny B se hrálo od semifinále.  

 

8.12                          c) Play-off skupiny A hrát pouze pro 8 nejlepších (hlasování) 
                         - během sezony 23/24 vypadlo 18x z 80 play-off dvojic lépe nasazených, což je cca  
                        22% „vypadnuv lépe postavených hráčů ve skupině A což ukazuje, že málokdy  
                        vypadne lépe nasazený (hlasování) 

Hlasování: Play-off hrát pouze od čtvr�inále (8 nejlepších)  
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 0 / pro\ – 9 (8+1) / zdržel se hlasování – 1 (SHC Vědátoři Olomouc) 
pro: 0 % / pro\: 90,0 % / zdržel se hlasování: 10,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh, aby play-off skupiny A hrálo pouze osm nejlepších.  

 

8.13 – Patrik Petr: Zvýšit příspěvek pro reprezentanty-buďto všem stejně nebo podle úspěchů reprezentace v 
jednotlivých kategoriích (hlasování) 
Zástupci klubů na VH diskutovali o výši příspěvků. Příspěvek nemá pevný základ a pravidlo o navyšování. 
Nejde tak říci, že se navýší, když ani není stanoven. S ohledem na MS 2025 ve švédském městě Umea je 
jakákoliv výše příspěvku nedostačující. Finančně může účast na turnaji vyjít na 15-20 9síc (v závislos9 na 
počtu nocí a období koupě letenky). Na MS 2015 v Petrohradu s obdobnými náklady byla dotace 5.000 Kč 
na osobu. To si za současného stavu pokladny nemůže Asociace dovolit. A příspěvek 1.000 Kč není 
v celkových nákladech nijak zásadní. 

Hlasování: Návrh na zvýšení příspěvku pro reprezentanty buď všem stejně, nebo podle úspěchů 
reprezentace v jednotlivých kategoriích. 
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 2 (THC S\ga Elites, Orel Obřany) / pro\ – 6 / zdržel se hlasování – 2 (Absolut 
Despera\on, SHC Vědátoři Olomouc) 
pro: 20,0 % / pro\: 60,0,0 % / zdržel se hlasování: 20,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na zvýšení příspěvku buď stejně, nebo podle úspěchů reprezentace 
v jednotlivých kategoriích.  

 

8.14 – Patrik Petr: Zvýšit odměny prvním třem za celkové pořadí ČP i MR. Za 1. místo ČP sezóna odměna 3000 
Kč,- , 2. místo 2000 Kč,- . 3. místo 1000 Kč,- za 1. místo MR odměna 3000 Kč,- , 2. místo 2000 Kč,- . 3. místo 
1000 kč,- (hlasování) 

Hlasování: Zvýšení příspěvku pro první tři hráče z ČP a MR dle návrhu na dvojnásobek stávajícího stavu 
určené na cesty na turnaje do zahraničí. 
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 1 (THC S\ga Elites) / pro\ – 8 (7+1) / zdržel se hlasování – 1 (SHC Vědátoři 
Olomouc)  
pro: 10,0 % / pro\: 80,0 % / zdržel se hlasování: 10,0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na zvýšení příspěvku za umístění na stupních vítězů na ČP a MR 
určených na cestovné. 

 

8.15 – Patrik Petr: Rozdělení hráčů do dvou základních skupin - i při počtu hráčů na turnaji 30(?) a více. Turnaj 
24.2.2024 v Turnově při počtu hráčů 35 v jedné skupině = 34 zápasů = šílenost (hlasování) 

Hlasování: Návrh na rozdělení hráčů na turnajích ČP při účas\ mezi 30-35 do dvou základních skupin.     
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 5 (3+2) (THC S\ga Elites, Big Band, Orel Obřany, SHC Vědátoři Olomouc, Absolut 
Despera\on) / pro\ – 5 / zdržel se hlasování – 0  



pro: 50,0 % / pro\: 50,0 % / zdržel se hlasování: 0 % 
Usnesení: Valná hromada zamítá návrh na rozdělení hráčů do dvou základních skupin už od 30 hráčů na turnaji 
Českého poháru. 

 

8.16 – Patrik Petr: Dbát na přípravu hokejů před turnaji ČP - tak, jak jsme to připravovali my v Turnově popř. 
jak jsme pomáhali se stavěním hokejů v Němčicích – očis9t táhla od černého nálepu, promazat klouby 
táhel hráčů, očis9t herní plochu – odstranit vrstvu prachu. Hokeje bývají před turnaji opravdu v žalostném 
stavu. (Pokud se schválí Turnajový pořádek, není potřeba to řešit hlasováním a povinnost je už odhlasována 
výše. Pozn. MarQn Ženíšek) (hlasování) 

Nehlasováno. Řeší to dostatečně Turnajový pořádek 
 

8.17 – Patrik Petr: Zvýšit úroveň propagace a postů ohledně s\ga hokeje v ČR - Instagram, Facebook, TikTok, 
Twi�er (X). Asi plav pro všechny, ale především pro (výbor?). (hlasování) 
Zástupci klubů se v diskuzi shodli nad zvýšením ak9vity na sociálních sívch. Videa a posty by měly tvořit 
hlavně 9 nejlepší hráči, aby videa měla autoritu a mladí, nadějní hráči viděli videa od svých vzorů. Každý 
pořadatel od Turnova počínaje a Chebem konče může poslat hotové video ke zveřejnění na YT, FB, IG. Dále 
proběhla shoda, že síť X nic neřeší a mezi s9ga komunitou není rozšířen. Poznámka Mar9na Ženíška: Výbor 
od srpna 2023 není. Existuje pouze prezident a viceprezident. Zájmem klubů by mělo být zvýšit účast na 
turnajích, které daný klub pořádá.  

Hlasování: Návrh na zvýšení propagace a postů ohledně s\ga hokeje v ČR.     
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 8 / pro\ – 0 / zdržel se hlasování – 2 (SHC Vědátoři Olomouc, Absolut 
Despera\on) 
pro: 80,0 % / pro\: 0 % / zdržel se hlasování: 20,0 % 
Usnesení: Valná hromada schvaluje zvýšení propagace a postů ohledně s\ga hokeje v ČR na Facebooku, 
Instagramu a Youtube.  

 

8.18 – Patrik Petr: Zhodno\t předváděcí akce v O2 aréně - přínos pro českou s\gu, komu se vlastně dělá 
„reklama“? p. Veselému nebo ČASG? Co z toho má asociace? Přínos členů Asociaci nulový.  

Zhodnoceno. Reklama se dělá panu Veselému, aby prodal přibližně 5.000 hokejů a přibližně 1 % z toho má i 
ČASG. Bez předváděcích akcí v O2 nebude 1x ročně 54 (letos 60) nových hokejů pro Asociaci. Bez nových 
hokejů by za rok až dva nebylo na čem hrát a musely by se kupovat. Pokud bychom je i tak dostali od pana 
Veselého za výhodnější cenu, tak je to náklad pro Asociaci cca 100 \síc, bez slevy dokonce 135 \síc. Kluby se 
shodly na tom, že si Radek Hrnčíř na předváděcí akce vezme jeden z roll-upů a dostane nové letáčky, abychom 
z těchto akcí vytěžili maximum. Radek ale pro nábory dělá maximum a na turnajích ve Kbelích se za dobu 
předváděcích akcí už objevilo několik nadějných nováčků. Ze západní strany Prahy pro změnu posílá Radek 
zájemce na kroužek Dana Kadlece (Praha 6).   

 

8.19 – Patrik Petr: Vyrozumění dotace pro reprezentanty z Plzeňského kraje?? - Proč se nesehnala dotace pro 
všechny členy reprezentace?  
(více info zde: hUps://dotace.plzensky-kraj.cz/verejnost/dotacniQtul/1300/ pozn. MarQn Ženíšek) 

Vyrozuměno. Hráči mají možnost ve svých krajích zjis\t dotaci stejného charakteru a tuto informaci 
poskytnout prezidentovi ČASG. Ten pak žádost o dotaci za hráče podá. Není ale v silách jedné osoby 
(prezidenta) sledovat například dotace v 15 městech a 4-6 krajích, ze kterých reprezentan\ jsou. 

 

8.20 – Patrik Petr: Změna from Czech Republic na from Czechia na světovém žebříčku při výsledcích na 
mezinárodních turnajích v zahraničí (hlasování) 

Hlasování: Změna z Czech Republic na Czechia na světovém žebříčku a při výsledcích na mezinárodních 
turnajích v zahraničí.   
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 6 (5+1) (Gladiators Plzeň, THC S\ga Elites, Big Band, BSE United, Orel Obřany, 
Absolut Despera\on) / pro\ – 2 (HCS Žabka Praha, S\ga HC Benátky) / zdržel se hlasování – 2 (SHC Cheb, SHC 
Vědátoři Olomouc) 
pro: 60,0 % / pro\: 20,0 % / zdržel se hlasování: 20,0 % 
Usnesení: Valná hromada schválila změnu názvu z Czech Republic na Czechia na světovém žebříčku a ve 
výsledcích z mezinárodních turnajů. 

 

8.21 – Patrik Petr: U každého ze zápasu play-off A (asi počínaje semifinále) by měl sedět někdo ze zvolených 
rozhodčích a nejlépe připočítávat skóre na S\ga počítadle gólů (nebo jiném). (hlasování) 

https://dotace.plzensky-kraj.cz/verejnost/dotacnititul/1300/


Hlasování: Návrh u každého ze zápasu play-off A (asi počínaje semifinále) by měl sedět někdo ze zvolených 
rozhodčích a případně připočítávat skóre na otočném počítadlech gólů 
celkem 10 (8+2) klubů / pro – 3 (2+1) (THC S\ga Elites, Big Band, Absolut Despera\on) / pro\ – 3 (HC Žabka 
Praha, BSE United, S\ga HC Benátky) / zdržel se hlasování – 4 (3+1) (SHC Cheb, Orel Obřany, Gladiators Plzeň, 
SHC Vědátoři Olomouc) 
pro: 30,0 % / pro\: 30,0 % / zdržel se hlasování: 40,0 % 
Usnesení: Valná hromada neschvaluje návrh na rozhodčí v play-off skupiny A a případně připočítávání skóre 
na otočném počítadle gólů.  

 

Na valné hromadě probíhala diskuze se snahou posunout českou s9gu vpřed. Cílem je rozšíření členské základny 
a také co nejvíce (minimálně 10) turnajů Českého poháru. Více hráčů, více turnajů, více ak9vních klubů, více 
regionálních soutěží, více předváděcích akcí, více ak9vních hráčů nejen v počtu turnajů v Čechách a zahraničí, 
ale také s realizací reklamy, projektů natáčení a propagaci videí. 

 

9. Závěr 


